



# Protokoll styrelsemöte SBK

---

**Plats:** Solna-Sundbybergs BK

**Tidpunkt:** 2020-06-17 kl 18:30

**Protokoll nr:** 3

**Närvarande:** Lennart Larsson, Johanna Stone, Åsa Nilsson, Anne Spännare

**Anmält förhinder:** Ann Carlsson, Anna Löfblad, Ulrika Norell

## 1. Mötets öppnande

- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.

## 2. Godkännande av dagordningen

- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen.

## 3. Val av justerare, hela styrelsen inom 48 timmar

Johanna Stone valdes till mötessekreterare

## 4. Föregående protokoll och bevakningslista

- Protokollet är justerat men ej påskrivet.

## 5. Ekonomi

- Kassören rapporterade att ekonomin är i balans.

## Rapporter sektorer

### 6.1. Agility

Sektorsansvarig: Ingen ansvarig.

Kontaktperson: Vakant

- Ingen nytt i sektorn att rapportera.

### 6.2. HUS

Sektorsansvarig: Marie Sundberg

Kontaktperson: Ulrika Norell

- Allmänlydnadsinstruktörsutbildningen kommer att genomföras.

- Rallylydnadsinstruktörsutbildning planeras under hösten.



### 6.3. PR/INFO

Sektorsansvarig: Anne-Christin Stareborn.

- Hemsidan uppdateras regelbundet.
- Se under Patrullhund ang. samarbete.

### 6.4. Rallylydnad

Sektorsansvarig: Åsa Grundén

Kontaktperson: Vakant

- Ingen nytt i sektorn att rapportera.

### 6.5. RUS

Sektorsansvarig: Lars Magnusson

Kontaktperson: Anna Löfblad

- Ingen nytt i sektorn att rapportera.

### 6.6. Patrullhund

Sektorsansvarig: Susanne Hedlund

Kontaktperson: Lennart Larsson

- Utbildningen på Marma blir inställd i år.

Sektorn fick en förfrågan om frivilliga medlemmar för att hjälpa Region Stockholm och MSB under pandemin vid ett flertal tillfällen. Sektorn har tillsammans med PR/Info gjort utskick till medlemmarna i Stockholm. Responsen har varit bra. Vid första förfrågningen kunde vi presentera en lista på 80 frivilliga medlemmar inom ett dygn.

### 6.7. Räddning

Sektorsansvarig: Olivia Jonsson

Kontaktperson: Ann Carlson

- Inget nytt i sektorn att rapportera.

### 6.8. TÄS

Sektorsansvarig: Lotta Wiklander

Kontaktperson: Ann Carlson

- Inget nytt i sektorn att rapportera.

### 7. VU-rapport

- Inget att rapportera

### 8. Inkommande och utgående handlingar

- Inget att rapportera

### 9. Arbetsgrupper inom styrelsen

- Vi diskuterar detta vidare på mötet i augusti.



### 10. Nytt från förbundsstyrelsen

- Solvalla-eventet är inställt i år
- Man har öppnat för tävlingar i höst

### 11. Kontaktpersoner till sektorerna

- Anne Spännare kommer fr o m nu vara kontaktperson Rally.

### 12. Ordförandemöte (arbetsgrupp)

- Datum för mötet bestämdes till den 11/11 (i samband med höstmötet)
- Frågor som kan diskuteras är: vad har hänt under Corona-pandemin, kan distriktet stödja på något sätt? Har ekonomin påverkats på distriktets klubbar?
- Vi hör med alla ordförande om de har något speciellt de vill prata om/diskutera på detta möte.

### 13. Datum för styrelsemöten

Följande datum är nu inbokade för möten:

- Torsdag 20/8
- Torsdag 17/9
- Torsdag 15/10
- Torsdag 19/11
- Torsdag 14/1
- Torsdag 25/2

Tiden för samtliga möten är 18:30

### 14. Övriga frågor

- Inga övriga frågor

### 15. Nästa möte

- Nästa möte är planerat den 20/8 kl 18:30, Solna-Sundbyberg

### 16. Mötes avslutande

- Mötet avslutades klockan 19:30

---

Lennart Larsson  
Ordförande

---

Johanna Boström Stone  
Mötessekreterare